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§ 33 
Skrivelse från (SD) avseende buss 55  
SÖD 2022/1344 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda ärendet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Martin Westmont (SD) väcker ett ärende genom en skrivelse 
avseende buss 55. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden föreslår att nämnden ger förvaltningen i uppdrag att 
bereda ärendet. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt ordförandens 
förslag. 
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Ulf Wester (SD) 

 
 

 
 
Skrivelse till Södermalms stadsdelsnämnd avseende Buss 55 
 
 
Förslag till beslut 

1. Att genom en skrivelse till Region Stockholm uppmuntra till en översikt av turtäthet 
och sträckning för busslinje 55 med förhoppning om förbättrade resmöjligheter. 

2. Därutöver anföra följande: 
 
Många södermalmsbor har märkt av försämringar när det kommer till turtäthet och sträckning 
av busslinjer på Södermalm eller som korsar stadsdelen. Vi anser att det är av vikt att vi från 
Södermalms stadsdelsnämnd betonar för Region Stockholm om att många boende upplever 
att förändringar i busstrafiken har lett till en sämre kollektivtrafik i vår stadsdel. 
 
Genom att vi från stadsdelsnämnden lyfter frågan till Region Stockholm så bidrar vi till att 
frågan hamnar högre upp på Region Stockholms dagordning. Vi vill som ett exempel lyfta 
sträckningen och turtätheten för Buss 55 där vi ser att det finns förbättringspotential och 
Region Stockholm har också fått in ett medborgarförslag kring just denna busslinje. 
 
Vi föreslår att Södermalms stadsdelsnämnd i en skrivelse till Region Stockholm framför att vi 
ser positivt på att Region Stockholm ser över turtäthet och sträckning för Buss 55.  
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